
Fra: Hilde Rafdal <hi-raf@online.no> 
Sendt: 4. januar 2016 11:57 
Til: Postmottak Meland 
Emne: Sladrespeil 
 
Hei 

  

Jeg skriver på vegne av styret i Rylandshøgda Velforening. Vi har et stort ønske om å få satt 

opp et sladrespeil ved inn/utkjøringen til Rylandshøgda. 

Det er mye trafikk på Eikelandsveien, spesielt etter at Leirdalen Idrettsbane kom, og vi 

opplever stadig litt småfarlige situasjoner vi som bor her i feltet når vi skal kjøre ut fra veien 

vår.  

  

Bilene kommer veldig fort fra Eikeland/Io, og det er ikke alltid så lett for oss som skal ut i 

veien. 

  

Håper på snarlig og positiv tilbakemelding. 

  

Mvh Hilde Rafdal,  

        Kasserer Rylandshøgda Velforening 

  

  


